



Protokoll styrelsemöte S17 2013-09-10

Närvaro:	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	Alexander Theofanous	Studierådsordförande
	Martin Gunnarsson	Programmästare
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare, t.o.m. §14.1
	Alexander Magnusson	Sexmästare, fr.o.m. §12
	Per Ahlbom	Skattmästare, fr.o.m. §7
	Gabriel Persson	Generalsekreterare TLTH, fr.o.m. §14.1
	Linuxius π $P\epsilon$ Z	

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 17:15.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Linuxius π $P\epsilon$ Z
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §11.1 Entledigande av funktionärer
 - §14.1 Budget
 - §15.1 Tid för HTM1 och HTM2
 - §15.2 Datum för sektionstackfest
 - §15.3 Darttavla
 - §15.4 Bidrag till Rosa Marschen
 - §6 flyttades till §15.5
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll att godkänna.
- §7 Information från PLD && PLC Alexander T. informerade att kompilator teknik-kursen troligen inte kommer gå på vårterminen som en G2-kurs längre. Istället kommer gå som en A-kurs på hösten.
- Per Ahlbom kom in i lokalen.
- §8 Beslutsuppföljning **Policydokument**
- Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S18.



Mästermärken

Philip föreslog att den nya dead-linen för märkena bör vara så pass att man på sektionstackfesten kan dela ut dem.

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S20. Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Philip H.	Policydokument	S10 2009	S18 2013
Sofia S.	Mästermärken	S06 2012	S20 2013
Sofia S. och Philip H.	Facebook	S03 2013	S19 2013
Martin G.	Trumset	S06 2013	S18 2013
Fredrik Å.	Inköp av medicinväska	S11 2013	S18 2013
Fredrik Å.	Darttavla	S17 2013	S21 2013

- §9 Utskottsrapporter Ingen hade frågor rörande utskottsrapporterna.
- §10 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.
- §11 Val av funktionärer
- Cafémästeriet**
Vice Cafémästare Mattias Eklund (mat10mek)
Funktionär inom Cafémästeriet Lisa Claesson(dat12lcl)
- Skattmästeriet**
Vice Skattmästare Mattias Eklund (mat10mek)
- §11.1 Entledigande av funktionärer
- Cafémästeriet**
Funktionär inom Cafémästeriet Carolina Sartorius (dat11csa)
Funktionär inom Cafémästeriet Jacob Arvidsson (dat11jar)
- Skattmästeriet**
Vice Skattmästare Daniel Lundell (ada10dlu)
- Studierådet**
Kinaansvarig Jacob Arvidsson (dat11jar)
- §12 Styrelsepresenation Philip presenterade förslaget han gav i kallelsen och tillade att nollorna har sin föreläsningen i E:A.

Mötet **beslöt** att presentera sig 17e september klockan 14 i E:A.
- §13 Sektionssafari Philip presenterade förslaget han gav i kallelsen. Vidare föreslog han att styrelsen kunde locka nollorna dit genom att ha en pub eller erbjuda på mat.

Carl föreslog att man hämtar nollorna från deras föreläsning. Vidare berättade han att han har kvällsföreläsning på onsdagkvällarna och skulle därför inte kunna närvara.



Alexander Magnusson kom in i lokalen.

Philip yrkade på att vi har sektionssafarin 26e september och att vi serverar mat under tiden nollorna går runt på de olika stationerna, alternativt efter de är klara med alla stationer.

Mötet **beslöt** att godkänna Philips yrkande.

§14 Bokbyttardag

Philip påpekade att Alexander T. får ansvara lite för bokbyttardagarna.

Per påpekade att man inte måste sälja böcker på bokbyttardagarna, man kan låna ut de också.

π $P \in Z$ informerade att det finns sektioner som låter folk i förväg lämna sin bok, med önskat säljpris på, och sen säljer styrelsen deras litteratur och ger dem pengarna i efterhand.

Fredrik ansåg att det skulle ge problem då vi får ekonomiskt ansvar och det finns för mycket som kan gå fel.

Martin tyckte att i så fall bör sektionen köpa böcker från studenter och sen sälja vidare. Det skulle dock innebära en massa jobb och det är inte säkert om det skulle gå bra eller ej.

Philip ansåg att kombination pluggfik och bokbyttardagarna är bra. Om det är i början av terminen kan folk dessutom fråga de äldre om tips inför kursen.

π $P \in Z$ påpekade att man skulle kunna ha det i slutet av läsperioden då folk faktiskt pluggar på pluggfiken. Det finns dessutom en hel del människor som gillar att ha sin kurslitteratur innan kursenstart.

18:02 ajournerades mötet.

18:24 återupptogs mötet.

§14.1 Budget

Per gick igenom budgetar och nuvarande ekonomiskt läge.

Gabriel Persson kom in i lokalen.

Per visade hur man fyller i papper på rätt sätt.

Carl lämnade lokalen.

§15 Inköp av bord

Philip berättade att han kommer vara med på E-sektionens styrelsemöte och informera om vad vi beslutat. Vidare frågade han mötet om vi är villiga att spendera 8500+ SEK



- (plus beror på fraktkostnad), för att införskaffa 20 stycken klaffbord.
- Mötet **beslöt** att köpa 20 stycken klaffbord.
- §15.1 Tid för HTM1 och HTM2 Philip föreslog att ha HTM1 den 7e eller 10e oktober.
- π P€ Z inflikade att fördelen med att ha möten på måndagar är att man kan ha extra möten senare samma vecka.
- Mötet **beslöt** att ha HTM1 den 7e oktober.
- Philip föreslog att ha HTM2 den 20e november.
- Mötet **beslöt** att ha HTM2 den 20e november.
- §15.2 Datum för sektionstackfest Philip föreslog den 7e december.
- Mötet **beslöt** att ha sektionstackfesten den 7e december.
- §15.3 Darttavla Philip vill förgylla sektionens pubar genom att införskaffa darttavlor och sätta mellan fonden och kylskåpet i iDét.
- Per ansåg att man även bör ha något stängsel eller dylikt så att folk inte går mitt i vägen.
- π P€ Z undrade vart allt skulle förvaras.
- Philip svarade att planen är att det förvaras i sexförrådet eller i styrelserummet.
Vidare yrkade han på att källarmästaren får i uppdrag att fixa 2 darttavlor, sätta upp de på nämnd plats i iDét samt konstruera en lösning för hur saker ska förvaras.
- Mötet **beslöt** att godkänna Philips yrkande.
Mötet **beslöt** att lägga till punkten på Beslutsuppföljningen.
Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S21.
- §15.4 Bidrag till Rosa Marschen Philip föreslog att D-sektionen gör en donation till Bröstcancerfonden genom att donera till Rosa Marschen. Detta antingen genom att skänka 10 SEK per anmälan eller göra det direkt till projektgruppen.
- Per ansåg att vi redan har sponsrat Rosa Marschen väldigt mycket.
- Efter att mötet velat i flera minuter beslöt Philip att punkten skjuts upp till nästa styrelsemöte.
- §15.5 Information från kåren Gabriel delade ut funktionärshandböcker till styrelsens medlem-



mar.

Vidare informerade han att kåren kommer ha 5 stycken lunchföredrag de närmsta veckorna, då de pratar om kårens verksamhet och vad man kan göra där.

Sedan informerade han att de kommer ha sitt första styrelsemöte för terminen imorgon och terminens första fullmäktigemöte nästa vecka.

§16 Övrigt

- Kaiser berättade att Sofie Eliasson hade mejlat honom och frågat om ex-sektionsmedlemmar, som inte har tagit tillbaka sin disposition, skulle kunna få ha access till iDét-main.

Philip svarade att det ej borde vara något problem och föreslog att man bara skapar en ny grupp för gamla som vill ha access.

Vidare yrkade han på att styrelsen ger Fredrik tillåtelse att ge access till iDét-main åt folk som ber om det.

Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.

§17 Meddelanden

Inget meddelades.

§18 OFM

Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 19:53.

Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson
Ordförande



Ordförande

Har varit på möte med OK och pratat igenom nollningen, när och var och hur vi ska vara i tema och vår roll under nollningen. OK har även träffat regattaöversterna och pratat om vår roll under regattan.

Jag har bistått sextet under vissa sittningar och hjälp till där jag kan och så har jag fått en massa mail jag inte hinner läsa.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Sektionsordförande

SRD

Hållt i pluggfik, som var lyckat i allas ögon förutom SRDs Skickat inbjudan och fått svar till Carmen ang. Nollegasquen Hållit i första SRD-mötet, röstade in lite funkisar Skickat mail till alla kursansvariga och fått in kursombud (samt lagt in de i systemet)

Lund, dag som ovan

Alexander Theofanous
SRD-ordförande

Propagandamästare, tillika Sekreterare

-fixat permanentannonserar för bokhyllan.lu på dsek.se -planerat med Alen om en fysisk kalender -varit arg på företag som affischer och använder häftpistol

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm
Propagandamästare, tillika Sekreterare



Skattmästeriet

Gjort det vanliga fixat med utlägg och kassor

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom
Skattmästare

Cafémästeriet

Caféet har haft öppet som vanligt fast utan mat då det varit en massa lunchföreläsningar.

Caféet har även bistått staben med läsk då det behövts

Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman
Cafémästare

Industrimästeriet

Alumni har en subgrupp som jobbar med infocoms jobbfråga. De har haft första mötet och bestämt att 15 oktober ska de ha en alumnidag. Där ska vi få träffa äldre infocomare som berättar om jobbmöjligheterna som finns efter examen.

Vi har fått fakturan från E-sek på 30 000kr (teknikfokus).

Lund, dag som ovan

Adam Wigren
Industrimästare



Källarmästeriet

* Delat ut access till byggphös och funktionärer * Fixat den gamla läckan i taket ovanför Dchips-märke * Understött SexM och försökt hjälpa staben under den lilla tid som jag har haft över. * Felsökt styrelsekylen * Försökt dra ihop städning av Råsenbad, men utan lyckat resultat. (Troligtvis V-sex's fel ;)) * Fixat så D-styret ska tura med E-styret under Flying. * I övrigt så har mitt mästeri fixat lite små fel här och där

Säkert en hel del till som jag inte kommer ihåg.

Lund, dag som ovan

Fredrik Åkerberg
Källarmästare

Programmästeriet

Hanterat Ouveraller i mängder, sålt märken på märkesmålningen.

Lund, dag som ovan

Martin Gunnarsson
Programmästare

Sexmästeriet

Har en mindre stressig vecka än förra. Vi har lyckats med en VD sittning, och en INGvasionPub. Mansgris och sugga har fått lokaler och blivit outsourcade till gamla

Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson
Sexmästare



Staben

Staben har stabat och har än så länge inte stött på några problem. Ikväll (fredag) är det mansgris och imorgon är det flying

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland
Øverphøs